
Skudeneshavn 19.08.2023 

Karmøy Kommune 

Oppvekst og kulturetaten 

v/ Øyvind Flatebø 

Rådhuset 

4250 Kopervik 

Skudenes rytterklubb har fortsatt planer om å oppgradere utebanen. Vi har en 30 års leieavtale med 
grunneierne av Stall Falnes. Leieavtalen starter når utebanen ferdigstilles. 

Vi vil søke om spillemidler i november 2023. Vi satt ned en prosjektgruppe på utebanen. De har 
startet jobben med innhenting av priser og er i gang med å oppgradere tegningene. 

Skudenes rytterklubb har 500 000 kr på konto som er satt av til dette prosjektet, vi vil også søke om 
gaver og sponsormidler. Vi kommer også til å ha lotteri der inntektene skal gå til utebanen. På 
årsmøtet ble det godkjent at styret kan ta opp lån på vegne av SRK dersom det skulle være behov for 
mer egenkapital. 
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